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Geachte raadsleden,

Donderdag 30 september heb ik de inspraakavond inzake parkeerbeleid online gevolgd.

Er schoot mij een kwestie te binnen en ben benieuwd naar de mening van de Raad en of zij
op de hoogte zijn van het onderstaande.

Er gaat al geruime tijd het gerucht dat de Kasteelgracht weer zal worden opengegraven.
Dit ter hoogte van de huidige parkeerplaatsen aan de achterkant van het kasteel. Deze
plekken, ik meen een stuk of 60, zijn nu bestemd voor personeel en gasten van het Kasteel.

Indien dit idd verdwijnt is het de bedoeling dat gasten en personeel gaan parkeren in de
overdekte openbare Defensie-eiland garage.

Dit staat ook zo beschreven in het bestemmingsplan van het Defensie-eiland. Deze plekken
zijn dus al bij voorbaat meegenomen in de berekeningen parkeercapaciteit Defensie-eiland.
Hoe denkt de raad hierover?

Het lijkt mij (en ik denk met mij vele inwoners en ondernemers) als pure geldverspilling
om de gracht voor wat bootjes door te graven en hierdoor plekken in de garage kwijt te
raken. Zeker gezien de onrust van dit moment.

Als eea dan toch zou moeten dan zie ik persoonlijk meer in het doorgraven aan de kant van
de Boneventura en dan zo onder de brug van het Kasteel door. Mooier ook. En dan heeft
men nog steeds eigen parkeerplekken aan de achterkant zonder gebruik te hoeven maken
van de parkeergarage.

Bij voorbaat dank voor uw reactie.




